
Protokoll styrelsemöte Röddinge Byalag

Datum 2023 – 09 – 03  Plats  Röddinge skola 

1. Närvarande
Staffan, Rolf, Alice, Maria, Jonas, Erik, Reet, Sven, Lennart, Marie.

2. Mötet öppnas
Ordförande hälsade alla välkomna. Till justerare valdes Erik att tillsammans med ordföranden justera 
protokollet.
3.                        Föregående protokoll                                                                                                                
Protokollet från föregående möte lästes, godkändes med smärre ändringar.

4. Händelser sedan förra mötet
Trädet på kyrkogården är äntligen borta.

5. Rapport från Kulturgruppen
Kulturgruppen har haft möte. Lennart berättade att Fastighetslistan är snart färdig att tryckas. Alice tar 
hand om print och distribution. Maria efterlyste en karta över nejden som skulle visa platserna som 
nämns i Röddingeboken och erbjöd sig att jobba fram en sådan. 

6. Ekonomi
Rolf redogjorde för Byalagets ekonomi som idag är 94.607:- på konto och 200:- i kontantkassa.

7.                        Biogasanläggningen                                                                                                        
Ärendet ligger hos Mark-och miljödomstolen. Arbetet fortsätter i vår arbetsgrupp.

8.                        Röddinges vatten                                                                                                 
Det kommunala vattnet i Röddinge är mycket kalkhaltigt och Lennart undrade om vi inte skulle begära 
av kommunen att de installerade ett avkalkningsfilter för hela byn. Ibland har även vattnet var gulfärgat
Prover som tagits har inte visat någon förklaring till detta. Staffan påpekade att det planeras en ny 
dragning av vatten till byn och han trodde därför att kommunen inte var intresserade av ett filter.
Lennart kontaktar kommunen och hör hur det går med det nya vattnet.

9                         Kommunens ”Utveckla vår landsbygd”                                                                     
Vi tar upp detta som en egen punkt på årsmötet och informerar.

10.                      Budget och socialt bokslut                                                                                                
Lennart efterlyste en budget och ett socialt bokslut. Dessa ska laddas upp på kommunens 
Föreningsregister för att det ska vara möjligt att söka bidrag. Rolf, Lennart och Alice hjälps åt med 
detta.

11.                       Aktiviteter under våren                                                                                             
- Årsmötet den 24/3 18.30. Vi serverar bullar, pålägg och kaffe,kaka. Marie handlar och bakar. Vi 
dukar på torsdags kvällen. Underhållningen återkommer Sven med.
-Vårstädningen sker 23/4 kl 10.00
-Valborg 30/4 19.30
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12.                    Övriga frågor                                                                                                               
Maria berättade att det under sommaren kommer att vara Öppen kyrka i Röddinge och undrade om 
byalaget var intresserade av att delta. Vi avstod, svårt att hitta någon som är fri den 16/7.
Alice undrade om vi skulle kunna flytta över ansvaret för Äldreutfärden till Kulturgruppen. Svaret var ja.

Justeras Justeras

 

Staffan Ekelund Erik Larsson
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